



ESKADRON

Platinum Edition

LIMITED EDITION 23/24



Platinum Edition

Mit dieser Platinum Edition 2023/2024 setzt Eskadron neue Maßstäbe für hochwertige und exklusive Ausrüstung.

Jedes Produkt wurde mit viel Kreativität und Liebe zum Detail entwickelt und musste sich für diese Jahreskollektion qualifizieren. Daher reicht die Bandbreite von neuen sommerlichen Funktionsartikeln bis hin zu leicht gefütterten Stalldecken für die Herbsttage.

Die edlen Materialien wie Highgloss, Satin und Velvet werden abgerundet mit funkelnden Details. Als besonderes Highlight der Kollektion sind ausgewählte Produkte wie Schabracken, Halfter und Gamaschen mit dem neuen Faux-Leder versehen.

Die trendigen Farben powder blue, cognac und das elegante black bilden tolle Kombinationsmöglichkeiten.

Erstmals sind ausgewählte Artikel für Shettys erhältlich, ab jetzt können Groß und Klein im Partner-Look glänzen.

Unabhängig für welche Produkte Sie sich entscheiden, diese Eskadron Platinum Kollektion sorgt für einen stilsicheren Auftritt.

Wir bedanken uns herzlich für die Unterstützung des Teams Lisa Müller und wünschen viel Spaß an dieser Kollektion!

With this Platinum Collection Eskadron once again sets the standard for exclusive, high-class equipment.

Every product has been designed with great creativity and affectionate attention to detail and had to comply with high selection standards to become part of this year's collection. The collection ranges from summer fly sheets through to lightly lined stable rugs for autumnal days.

The noble materials such as highgloss, satin and velvet are rounded off with sparkling details. As a special highlight of the collection, selected products such as saddle pads, head collars and tendon boots feature the new faux leather.

The trendy colours powder blue, cognac and the elegant black offer great combination possibilities.

For the first time, selected items are available for shetties, from now on big and small can shine in partner look.

Regardless of which products you choose, this Eskadron Platinum collection ensures a stylish appearance.

We would like to express our gratitude for the support provided by Lisa Müller's Team and hope that you enjoy this collection!

FAUX LEATHER



black





cognac



HIGHGLOSS PEACOCK



tan taupe



METALLIC FAUX LEATHER

VELVET CRYSTAL



powder blue





PERFECT MATCH

SATIN CLOUD





—
MINI LOVE

FLY PROTECTION



detachable
nose piece



FLY RUG *PRO COVER FLY*

light weight fly rug

breathable and elastic
mesh material

noble lurex cord





ESKADRON®
Soft-Shell-Air



SOFTSHELL AIR



ESKADRON[®] *Faux Fur*

Faux Fur

Das täuschend echte ESKADRON Faux Fur ist ein Synthetik-Lammfell, welches sich optisch nicht von echtem Lammfell unterscheidet. Es ist sehr weich, anschmiegsam, druckmindernd und bietet wirksamen Schutz gegen Druckstellen und Wundscheuern. Der Vorteil gegenüber echtem Lammfell ist die Langlebigkeit und praktische Pflege in der Waschmaschine.

Faux Fur

The ESKADRON Faux Fur is a synthetic lambskin which looks deceptively real. It is very soft, supple, pressure-reducing and offers an effective protection against bruises and chafing. The advantage over real lambskin is the durability and easy care in the washing machine.



—
FAUXFUR

FOR DOGS





FLEECE STAMP
111239 262



SOFTSHELL AIR
128539 331



VELVET CRYSTAL
128839 492



COTTON
211039 412



BIG SQUARE FAUX LEATHER
212539 565



VELVET CRYSTAL
213039 496



PRO COVER FLY
133139 372



ZETA 80
147139 323



ZETA 150
147139 324



HIGHGLOSS PEACOCK
213739 544



SOFTSHELL PLATINUM
215539 520



METALLIC FAUX LEATHER
217539 565



SOFTSHELL
180539 331



FAUX LEATHER FF
371839 563



FAUX LEATHER
491039 851



SATIN CLOUD
218039 515



MATTGLOSS JEWEL
218539 484



SPARKLE AVANTGARDE
225039 534



SOFTSHELL FAUX FUR
251039 520



MESH
342539 661



FAUX LEATHER JEWEL
345539 385



DOUBLEPIN METALLIC FAUX LEATHER FF
420839 851



DURALASTIC
470139 828 (PANIC HOOK)
475139 828 (SWIVEL HOOK)



FAUX LEATHER FF
555039 853



MESH PRO DETACH
348239 661



FAUX LEATHER
351039 561



PASSPORT MAP FAUX LEATHER
356039 561



MESH
555139 662



FLEECE FAUX LEATHER
611239 270



DOUBLEPIN PLAIT
420139 821



DOUBLEPIN VELVET JEWEL
420139 836



DOUBLEPIN FAUX LEATHER
420139 852



SOFTSLATE
670139 863



FAUX LEATHER FF
672039 853



PLATINUM 22/23
ESKADRON MINI



FLEECE STAMP
111739 262



VELVET CRYSTAL
128739 492



METALLIC FAUX LEATHER
217739 565



SATIN CLOUD
218739 515



FAUX LEATHER JEWEL
345739 385



DOUBLEPIN VELVET JEWEL
420139 836



DOUBLEPIN METALLIC FAUX LEATHER FF
420839 851



MESH
555739 662



FLEECE FAUX LEATHER
611739 270



*check
out the
video*



ESKADRON®

Esch 19
D-33824 Werther
Postfach 11 30

join us on

-  facebook.de/pikeur
-  Instagram @pikeur_eskadron
-  Pikeur Eskadron



Qualität
ist kein
Luxus



ESKADRON®

Quality
is no
Luxury

www.pikeur-eskadron.com

